بسم الله الرحمن الرحيم

المعلومات الشخصية:

الاسم: قاسم كريم أحمد حمد الخولاني.

تأريخ الميلاد: 1958/11/21م.

الحالة الاجتماعية: متزوج.

التحصيل الدراسى: درجة الدكتوراه في آداب اللغة العربية / أدب.

الشهادات الحاصل عليها:

1- شهادة البكلوريوس في اللغة العربية ، بتقدير (جيد جدا) ، من الجامعة المستنصرية/كلية التربية/ قسم اللغة العربية.

2- درجة الماجستير من كلية التربية للعلوم الانسانية / ديالى ، قسم اللغة العربية / أدب، وبتقدير جيد جدا وعنوان الرسالة : (صورة الذات في شعر الشريف الرضي) .

3- درجة الدكتوراه من كلية التربية للعلوم الانسانية / ديالى ، قسم اللغة العربية/ أدب، و بتقدير جيد جدا وعنوان الاطروحة: (النور والظلام ووظائفهما البيانية في التصوير القرآني).

اختبار صلاحية التدريس:

- الحصول على شهادة اختبار صلاحية التدريس من كلية التربية للعلوم الصرفة / ابن الهيثم / وحدة التعليم المستر، بتأريخ 2017/10/25م.

Personal Information

Name: Qasim Karim Ahmed Hamad Al-Khawlani

Date: 11/21/1958

Marital Status: Married

Academic Achievement: PhD in Arabic Language/Literature.

Degrees:

1.Bachelor's Degree in Arabic Language, with a grade of (Very Good) /Al- Mustansiriya University/College of Education/Department of Arabic Language.

2.Master's Degree:

College of Education for Human Sciences/Diyala, Department of Arabic Language/Literature, and the title of the thesis is (Self-Image in the Poetry of Al-Sharif Al-Radi.

3.PhD from the College of Education for Human Sciences/Diyala, Department of Arabic Language/Literature, and the title of the thesis is: (Light and Darkness and Their Rhetorical Functions in Quranic Imagery

Teaching Validity Test:

Teaching validity test certificate from the College of Education for Pure Sciences/Ibn Al-Haytham/Continuing Education Unit, dated 10/25/2017

